
MØTEREFERAT
Møtet gjelder Samarbeidsutvalg (SU) Nidarvoll barnehage (barnehagedelt)

Dato og tid 23.03.2023 kl. 1700-1730

Sted Nidarvoll bhg

Deltakere Kenneth B Aasegg, Marit F. Martinsen, Kristin Hagen Olsen, Mari R Nyheim og Unni
Rotbakken

Referent Unni Rotbakken

Forfall

Aktuelle saker på hver barnehage kan tas opp i dette barnehagedelte brukerrådsmøtet. Er det saker som
kommer frem som trenger ytterligere behandling, legges det plan for hvordan dette skal behandles.
Aktuelle felles saker løftes opp i felles brukerråd.

Sak/spørsmål Beskrivelse av saken og eventuelle vedtak Status sak- eks
- ferdig

behandlet
- behandles på

neste møte
- løftes til felles

brukerråd for
enheten

SAK 1:
Godkjenning av
referat fra møte
25.01.2023

Referatet ble godkjent Ferdig behandlet

SAK 2: Gjennomgang av plan for tilbud i påska ut fra kartlegging av behov

Antall barn:
- antall barn på småbarn varierer mellom 14 til 15 barn
- antall barn på storbarn varierer mellom 20 til 23 barn

Bemanning:
- det er ansatte fra alle avdelinger på jobb i påsken, men ikke

nødvendigvis på tidlig/senvakt.
Samarbeid på tvers:

- Avdelingene på storbarn slår seg sammen, og det samme
gjør småbarn.

Åpningstid:
- Normal åpningstid 0715-1630

Ferdig behandlet

SAK 3: Mattilbudet i barnehagen

Foreldre har løftet frem ønske om å forbedre mattilbudet, men det
er usikkert hva som da legges i dette.

Løftet opp som felles sak

https://www.trondheim.kommune.no/globalassets/10-bilder-og-filer/01-barnehager/barnehager-n-s/nidarvoll-og-sunnland-barnehager/brukerrad/motereferat/2023/nidarvoll-bhg-25.01.2023---referat-barnehagedelt-su-mote-.pdf


Marit presenterte noen tanker og ideer rundt mulig utvikling av
mattilbudet.

Stikkord:
Starte smått. Prøve oss frem. Trinnvis prosess.

- Etterspørre hva konkret som gjør at det scores litt lavt på
mattilbudet? Hva handler dette konkret om?

- Vet foreldre hva barna tilbys?
- Kan ikke kutte ut alle matpakkene umiddelbart
- Ansatte har tidligere spilt inn motsatt argument og

fremmet behov for å bruke mindre tid på tilberedning av
mat

- Få til sunnere innhold i varm mat uten at det blir for tid og
ressurskrevende?

- Kunne få med barna mer i matlagingen?
- Se på konsekvensen av å prioritere dette
- Er det fruktmåltidet som bidrar til matsvinn for foreldre da

det er vanskelig å beregne?
- Generere noe kunnskap ut til både foreldre og ansatte

vedrørende ernæring?
- Varierende hvorvidt foreldre vil kunne tenke seg å betale

litt mer?

Saken ble løftet frem i felles samarbeidsutvalg.
SU er innstilt på å utforske dette videre.


